

Editorial

The third issue of 2011 includes five regular papers. The first is by G. Srinivasa Rao and discusses a new lifetime model. The second contribution is by Faisal G. Khamis. In his paper the unemployment rates of 2008 in Jordan are analysed by accounting for spatial patterns in the data. Jehad Al-Jararha, Mohammed Al-Haj Ebrahim and Abdel-Qader Al-Masri then construct estimates of autocorrelation models for degradation data. A new distributional model published recently in AJS is further characterized by G. G. Hamedani. Finally, Marta Zieba studies differences in the demands for theatre tickets in Austria and Switzerland.

Herwig Friedl
(Editor)

Institute of Statistics
Graz University of Technology
Münzgrabenstraße 11/III
A-8010 Graz
Austria

E-mail: HFriedl@TUGraz.at

Homepage: <http://www.stat.tugraz.at/friedl.html>

Redaktionelles

Das dritte Heft von 2011 beinhaltet fünf reguläre Beiträge. of 2011 includes five regular papers. Der erste Artikel ist von G. Srinivasa Rao und diskutiert ein neues Lebensdauermodell. Der zweite Beitrag ist von Faisal G. Khamis. In seinem Aufsatz werden die Arbeitslosenraten von 2008 in Jordanien analysiert wozu auch örtliche Muster in den Daten berücksichtigt werden. Jehad Al-Jararha, Mohammed Al-Haj Ebrahim und Abedel-Qader Al-Masri konstruieren dann Schätzer eines Autokorrelationsmodells für Abbaudaten. Ein neues Verteilungsmodell, das unlängst im AJS erschienen ist, wurde von G. G. Hamedani weiter charakterisiert. Schließlich studiert Marta Zieba Unterschiede in den Nachfragen für Theaterkarten in Österreich und der Schweiz.

Herwig Friedl
(Editor)

Institut für Statistik
Technische Universität Graz
Münzgrabenstraße 11/III
A-8010 Graz
Austria

E-mail: HFriedl@TUGraz.at

Homepage: <http://www.stat.tugraz.at/friedl.html>